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Agenda-
punt 

Omschrijving 

1 We maken kennis met Caroline Wilbrink, de opvolger van Nathalie. 
 

2 Brede specifieke uitkering (SPUK) + Woonzorgvisie: toelichting door Nathalie, Jackie, Dick Passchier en 
Caroline. 
 
Programma ruimtelijke vernieuwing: het gaat niet alleen om een fysieke impuls, zoals stenen stapelen, 
maar ook de sociale samenhang moet sterker worden. De gemeente wil meer gemengde wijken. De 
sociale huurwoningen worden niet geclusterd in een paar wijken, maar verspreid over Sliedrecht. De 
gemeente wil zorgen voor betaalbare woningen voor starters en ook voor senioren (die zijn er nu 
onvoldoende). Sliedrecht heeft een hoog percentage sociale huurwoningen, meer dan in de omliggende 
gemeenten. Dat heeft een aanzuigende werking. De gemeente wil een meer evenwichtige woning- 
opbouw. In totaal 30% sociale huur en woningen in het midden en hogere segment. Dit houdt in dat er 
andere gemeenten in de regio meer sociale huurwoningen moeten komen. Dan is de verdeling 
evenwichtig over de regio verspreid. De vraag is of andere gemeenten in de regio wel extra sociale 
huurwoningen willen bouwen? Het is soms moeizaam dit soort afspraken te maken en de tijd is kort. 
 
Aanvraagmomenten SPUK: er zijn twee aanvraagmomenten (voor 1 maart (is geregeld) en in september/ 
oktober): de gemeente wil met alle programma’s aan de slag. Veel projecten doet de gemeente al.  
 
Woonzorgvisie (Dick): sinds een aantal jaren zijn wonen en zorg  gescheiden. De woonzorginstellingen, 
zoals de ‘bejaardenhuizen’ zijn gesloten. Ouderen moeten/willen langer zelfstandig thuis blijven wonen.  
Woningen moeten hierdoor worden aangepast en er moet aandacht zijn voor welzijn in de buurten.  
Het landelijke programma ‘Een thuis voor iedereen’ (heeft als doel te zorgen voor voldoende betaalbare 
woningen voor alle aandachtsgroepen met een evenwichtige verdeling over gemeenten en met de juiste 
zorg, ondersteuning en begeleiding) was de aanzet om de woonzorgvisie te maken. Het gaat niet alleen 
om wonen, maar ook om zorg. De visie is een onderlegger, daarna komen er concrete prestatieafspraken. 
Vanuit het rijk wordt aanbevolen om de woonzorgvisie regionaal op te pakken. Er wordt wel rekening 
gehouden met de Sliedrechtse situatie. In Dordrecht zijn veel woon/zorgvoorzieningen met een regionale 
functie, ook mensen uit Sliedrecht gaan hiernaartoe. Het is de bedoeling dat deze mensen uiteindelijk 
weer teruggaan naar Sliedrecht.   
Vraag/opmerking: maak je het door de integrale aanpak niet te complex? Dat kan de voortgang 
belemmeren.  

3 Verslag vergadering 30 januari 2023: wordt vastgesteld. Nav:  

• Herijking Wmo-beleid: de algemene voorzieningen moeten ook in de verordening worden 
opgenomen. Het is belangrijk duidelijk aan te geven wat een algemene voorziening is. De 

  Verslag vergadering   
20 maart 2023 van 19.30-21.30 uur 
 

 

 

Aanwezig: Dick van Mourik (voorzitter) Adrie Romijn, Piet de Keijzer, Wouter van der Elst, Henk Visser, Lennart 
Broekhuizen (leden), Caroline Wilbrink en Nathalie Klomp (gemeente Sliedrecht) Mariëtte Teunissen (Zorgbelang 
Inclusief, ambtelijk secretaris)  
Afwezig:   Cockie Rutten en Peter Korevaar 

https://open.overheid.nl/documenten/ronl-dfe59a4dce3367cfe84d95284838a8b69af70d4d/pdf
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gemeente moet afspraken maken met een organisatie die een algemene voorziening biedt. Als er 
geen afspraken zijn, is het geen algemene voorziening.  Dit punt wordt besproken op de volgende 
vergadering van de Regionale Adviesraad. 

• IDC: Adrie is de opvolger van Henk geworden als contactpersoon tussen het IDC en de Adviesraad. 

• Peter heeft een afspraak gemaakt met de GGD, maar de datum nog niet doorgegeven aan Dick. 

• Cliëntenraad Regio Drechtsteden (CRD): heft zich in juli op en blijft tot die tijd de taken uitvoeren. 
Daarna komt er een cliëntenplatform. Of de leden van CRD hieraan deelnemen, is aan de leden 
zelf. Er is een addendum op beleidsregels minimabeleid. Hierin staat een witgoed- regeling. 
Inwoners die langdurig een inkomen op bijstandsniveau hebben, kunnen hier een beroep op 
doen.  De vraag is waarom Sliedrecht hier niet aan meedoet. Daar zijn meerdere redenen voor: 
1. De maatregel is niet in lijn met de uitgangspunten van het vastgestelde minimabeleid 

3. Diensten aan inwoners worden zo veel als mogelijk lokaal aangeboden in samenhang en 
samenwerking met het totaal aan voorzieningen en worden niet dubbel georganiseerd of 
uitgevoerd.  
4. Op gemeenteniveau kunnen niet alle gaten worden dichtgelopen die ontstaan vanwege 
macro-economische ontwikkelingen en/of Rijksbeleid wanneer daar niet de juiste middelen 
tegenover worden gesteld, het Rijk is primair verantwoordelijk voor de bestaanszekerheid van 
inwoners. 

2. De relatie met overige (maat)regelingen mist. Vanuit duurzaamheid en energiearmoede is 
een collega bezig met het opzetten van een witgoedregeling. 

3. Momenteel zijn er meerdere regelingen van kracht om de situatie voor deze doelgroep te 
verbeteren (energietoeslag, energieplafond, ophoging van de uitkeringen met 10%, 
persoonlijk minimabudget) 

4. Aangegeven wordt dat in de huidige situatie leenbijstand niet passend is. De werkelijke 
oplossingen voor het geadresseerde probleem zit hem dan niet in het verstrekken van giften 
maar in een aanpassing van de leenbijstand en het percentage van de gevraagde aflossing. 

5. Daarbij hebben wij vraagtekens bij de gevoeligheid en de te nemen controlerende 
maatregelen en het financiële effect op de begroting. Uitgegaan wordt van slechts 100 extra 
verstrekkingen op een doelgroep van ruim 6000 huishoudens in de Drechtsteden. 

6. Er wordt geen te leveren tegenprestatie gevraagd, dit biedt wel de mogelijkheid om 
bijvoorbeeld trainingen en cursussen te bieden om de financiële zelfredzaamheid te 
vergroten.  

• 3de termijn van de voorzitter: de Adviesraad bereidt zich voor op een bestuurswissel.  

• Per 1 april hebben we een nieuw lid, Elles Moonen, zij sluit de volgende vergadering aan. 
 

4 Kernteams/aandachtsgebieden: Voortgang thema’s en werkwijze kernteams en aandachtsgebieden. 
 
Regionale adviesraad en doorontwikkeling naar een breder sociaal domein, verslag van de vergadering 
van 20 februari wordt voor kennisgeving aangenomen. 
Doelgroepenvervoer: op 5 april a.s. is er een sessie over het doelgroepenvervoer. De problematiek wordt 
besproken (zoals personeelstekort) en het toekomstbestendig maken van het vervoer, zoals het verhogen 
van de eigen bijdrage en het beperken van het aantal kilometers per jaar. Piet geeft aan dat het nogal 
financieel wordt aangevlogen. We moeten bedenken dat het om kwetsbare inwoners gaat. Verder is het 
belangrijk om de prestaties van Stroomlijn te blijven monitoren, zoals het optijdrijden. Het moet voor 
klanten eenvoudig zijn een klacht in te dienen, bijvoorbeeld knoppen met positieve, negatieve en neutrale 
smileys in de bus (er is dan geen nuance: de klant kan wel tevreden zijn over de chauffeur maar niet over 
het optijdrijden).  
 
Website/communicatie: Lennart maakt een overzicht van het aantal mensen dat op een pagina kijkt. 
Daarnaast is het belangrijk om zichtbaar te zijn via Sliedrecht Doet en sociale media. De leden gaan zich 
voorstellen via sociale media, met foto en een korte introductie. Adrie mailt iedereen een paar vragen.  
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De foto’s met introductie komen ook op de website en op Sliedrecht Doet. 
 

5 In gesprek met de gemeente 
Stand van zaken: minimabeleid en schuldhulpverlening. Dick gaat hierover in gesprek met Jeroen. 
 

6 Signalen:  
Statushouders ervaren een drempel bij het Bonkelaarhuis. De taal is een drempel. Er was een medewerker 
die Arabisch sprak, maar zij is langdurig uitgevallen. Er wordt wel gebruik gemaakt van tolken.  
 

7 Volgende vergadering: 22 mei, thema Publieke gezondheid. 
 
Rondvraag:  
Maatschappelijke Advies Groep: hoe is de verhouding tot de Adviesraad? De MAG adviseert over 
ruimtelijke vernieuwing, maar dit raakt ook de sociale omgeving. We houden het in de gaten.  
 

 
 

https://asd-sliedrecht.nl/over-de-adviesraad/
https://sliedrecht24.nl/maatschappelijke-advies-groep-mag-uitgebreid-tot-negen-leden/?cn-reloaded=1

